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Zápis 

ze setkání rozšířeného kolegia děkana dne 18. února 2019 

 

přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, doc. MgA. Blanka Chládková, prof. MgA. Ivo Krobot, doc. Ing. David 

Strnad, doc. MgA. Hana Slavíková, Ph.D., MgA. Ondřej Vodička, prof. PhDr. Václav Cejpek, 

prof. PhDr. Silva Macková, doc. Mgr. Pierre Nadaud, doc. Mgr. Sylva Talpová, prof. PhDr. Veronika 

Broulíková, doc. MgA. Marie Jirásková, Ph.D., doc. Mgr. Hana Halberstadt, doc. Mgr. Karel Hegner, 

doc. MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., doc. Mgr. Igor Dostálek, MgA. Vladimír Burian, doc. MgA. Marek 

Horoščák, Ph.D., doc. MgA. Michal Zetel, Ph.D., MgA. Vladimír Burian, MgA. Jana Štvrtecká, Mgr. Klára 

Viková; 

 
omluveni: prof. Mgr. Petr Oslzlý, doc. Mgr. Aleš Bergman, doc. Oxana Smilková, Mgr. Petr Štěpán, 

Mgr. Aleš Záboj, Mgr. Jana Glombíčková. 

 

 

I. Chod fakulty: 

 informace děkana: 

- děkan poblahopřál prof. Krobotovi k získání Ceny města Brna a doc. Hlavicovi za získání 

ceny J. Škvoreckého za publikaci GAČR; 

- RUV - děkan poděkoval přítomným za zaslané výkony; 

- přehledy odměn za rok 2018 byly odeslány vedoucím ateliérů; v této souvislosti seznámil děkan 

přítomné s navrhovaným navýšením mezd v novém rozpočtu; děkan upozornil přítomné, 

že součástí měsíčně odesílaného hodnocení je i potvrzení docházky pedagogů; 

- Kariérní plán – do září je třeba připravit osobní kariérní plán všech podřízených; děkan 

informoval o záměru rektorátu v budoucnu přejít na tzv. anglosaský model profesorských 

a docentských míst; 

- setkání s děkanem  FSS MU doc. Dančákem proběhlo 30. 1., příští týden proběhne schůzka 

s vedoucím Katedry mediálních studií a žurnalistiky doc. Mackem – děkan požádal přítomné 

o případné podněty; 

- Divadlo na výstavišti z.s. – děkan informoval o snaze Mgr. Holečka o znovuobnovení provozu; 

- Salón původní tvorby 2019 (8. - 9.3.) - děkan vyzval přítomné k účasti; 

- Průvod k zahájení AR 2018/19, nácvik proběhne pravděpodobně 23. - 27. 9. souběžně s Kurzem 

profesní připravenosti – děkan požádal přítomné o připomínky;  

- 4. 3. je naplánován výjezd na přestavení Tisícročná včela v Horáckém divadle Jihlava; 

 informace doc. Chládkové: 
- OP VVV – doc. Chládková seznámila přítomné se stavem a budoucností stávajícího projektu 

(završena akreditační část); 

- v rámci projektu OP VVV II je možné akreditovat nové studijní programy zaměřené na praxi, 

nové metody výuky, školení pracovníků apod.; doc. Chládková nastínila oblasti, ve kterých 

je možné projektem získané finance použít; 

- doc. Chládková poděkovala přítomným za zaslané tipy a podněty na pozvání zahraničních 

pedagogů; 

 informace doc. Slavíkové: 
- RUV – doc. Slavíková poděkovala za zřetelný podíl vedoucích ateliérů při sběru dat, připustila, 

že je stále co zlepšovat, včetně aplikace RUV; prof. Krobot navrhuje sezonní sběr dat (červenec 

po ukončení div. sezony a leden); 

- RIV – doc. Slavíková požádala přítomné o motivaci kolegů v ateliérech k dodání podkladů, 

týkajících se odborných publikací; 

- Ediční plán 2020 – pedagogové, uvažující o publikaci, která nemusí být výhradně odborným 

textem, nechť se co nejdříve obrátí na doc. Slavíkovou; 

 informace prof. Krobota: 

- prof. Krobot stručně informoval o proběhlých předváděčkách a hodnocení inscenací; 

v souvislosti s hodnoceními doktorandů prosí školitele o pečlivější pročtení dodaných textů 

před samotným hodnocením; prof. Krobot navrhuje uspořádat hodnocení celé sezony; 
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- prof. Krobot informoval o zbývajících premiérách letošní sezony v DnO a DS Marta 

a o výborném ohlasu hostování Světové duše v DISKu; 

- Dramaturgická rada divadel proběhne 26. 2. v uč. 104; 

- ACT Festival 2019 (Bilbao) – byl nominován projekt Stud i um; 

- festival European Young Theatre 2019 (Spoleto) – bylo nominováno monodrama Tohle není vaše 

Karenina; 

- festival „AndriyivskyFest“ (Kyjev) – vyjede inscenace Světová duše; 

- festival Setkání/Encounter – byla nominována inscenace Faidřina láska; 

- 30 let výročí sametové revoluce – prof. Krobot vyzval k zamyšlení nad projekty, které by mohly 

ateliéry nabídnout k připomenutí/oslavě; 

- prof. Krobot informoval o plánovaném celodenním čtení z díla M. Kundery na fakultě dne 1. 4. 

u příležitosti 90. výročí narození; organizuje Ateliér režie a dramaturgie prof. Oslzlého, kdo má 

zájem se aktivně účastnit, ozve se prof. Kobotovi; 

- festival Zlomvaz proběhne v rámci PQ 2019, organizátoři vybrali inscenaci Hamlet a tma; 

 doc. Jirásková informovala o průběhu přípravy projektu PQ 2019 Intelektrurálně – a vyzvala 

přítomné k účasti na projektu; 

 informace doc. Strnada: 

- zapsání splněných předmětů do IS – doc. Strnad upozornil na povinnost pedagoga do tří dnů 

zapsat vykonání zkoušky do IS a upozornil, že neudělené zápočty nelze opakovat; 

- studijní plány AR 2019/20 – vedoucím budou rozeslány hotové studijní plány, které byly 

vytvořeny pro akreditaci; hlavním úkolem bude opravení chyb a doplnění volitelných předmětů; 

- probíhá příprava směrnice přijímacího řízení na budoucí AR 2019/20; doc. Strnad nastínil 

možnosti elektronizace dosavadních „papírových podkladů“ studentů při přijímacím řízení; 

 informace tajemníka: 

- probíhá příprava rozpočtu na příští rok;  

- Výroční zpráva o činnosti DF – tajemník nastínil novou strukturu VZ avizovanou rektorátem 

a požádal přítomné zaslání informací o činnosti Ateliérů za rok 2018 a spolu s případnými 

fotkami, které budou součástí zprávy; 

- rekonstrukce elektrické a datové sítě - tajemník upozornil na plánované bourací a stavební 

práce v průběhu letních prázdnin; termín bude upřesněn po ukončení výběrového řízení 

na zhotovitele díla; 

- Letní škola muzikálu – nebude letos realizována vzhledem k plánované rekonstrukci datové 

a el. sítě; 

- koupě nového auta – v rámci obnovy vozového parku je v plánu koupě osmimístného vozidla; 

 různé: 
- doc. Jirásková vznesla dotaz ohledně prostor Ateliéru scénografie; tajemník odpověděl, 

že potřebné dokumenty k rekonstrukci jsou připraveny, čeká se na výzvu MŠMT. 

 

 

 

Příští setkání RKD je po setkání pedagogů, které proběhne 18. 3. 2019 v 8:30, uč. 106. 

 

 

 

 

  
zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 


